

## TRADING & SHIPPING COMPANY

TEL: 008617768676748/ contact@arabicachina.com / www.arabicachina.com

DEAR

#### **CLIENTS**



# ARABICA CHINA QUALITY CONTROL

Arabicachina provides a range of services to help reduce supply chain risks. Their services include Pre-Production, First Article, Pre-Shipment, and Container Loading Checks. Additionally, they verify the authenticity and credibility of factories by checking for various certifications and documents

In addition to these services, Arabica China also verifies the authenticity and credibility of factories by checking if they have all necessary certifications and documents. This includes verifying the factories' ISO certifications, such as ISO 9001 for quality management and ISO 14001 for environmental management, as well as other relevant certifications and licenses. The company also checks the factories' compliance with international standards, such as those related to food safety, environmental protection, and labor practices.

Pre-Production Inspection	We inspect the factory before you place the order. The PPI is a factory audit to evaluate the factory and its abilities.	\$299.00
First Article Inspection	You will send a sample or the first product of the production line to our office . We will then review this product and issue a report with our findings.	\$99.00
Pre-Shipment Check	We check the finished products of your order on factory site. The PSC is what we typically refer to as a standard product inspection.	\$299.00
Container Loading Check	We supervise the professional loading of your goods and document the entire process.	\$290.00

This price does not include any transportation





ARABICACHINA
ADMINISTRATION
ARABICACHINA
Release date: 12/05/2022



## TRADING & SHIPPING COMPANY

ARABICA CHINA
QUALITY CONTROL

TEL: 008617768676748/ contact@arabicachina.com / www.arabicachina.com

توفر أرابياتشينا مجموعة من الخدمات للمساعدة في تقليل مخاطر سلسلة التوريد. وتشمل خدماتهم فحوصات ما قبل الإنتاج، والمادة الأولى، وما قبل الشحن، وتحميل الحاويات. بالإضافة إلى ذلك، يقومون بالتحقق من صحة ومصداقية المصانع من خلال التحقق من الشهادات والوثائق المختلفة

### CLIENTS



بالإضافة إلى هذه الخدمات، تقوم شركة أرابيكا الصين أيضًا بالتحقق من صحة ومصداقية المصانع من خلال التحقق مما إذا كانت لديها جميع الشهادات والوثائق اللازمة. ويشمل ذلك التحقق من شهادات ISO الخاصة بالمصانع، مثل ISO 9001 لإدارة الجودة وISO 14001 للإدارة البيئية، بالإضافة إلى الشهادات والتراخيص الأخرى ذات الصلة. كما تقوم الشركة بالتحقق من التزام المصانع بالمعايير الدولية، مثل تلك المتعلقة بسلامة الغذاء وحماية البيئة وممارسات العمل.

فحص ما قبل الإنتاج	نقوم بفحص المصنع قبل تقديم الطلب. مؤشر أسعار المنتجين (PPI) هو تدقيق للمصنع لتقييم المصنع وقدراته.	\$299.00
فحص العينات الأولى	سوف ترسل عينة أو المنتج الأول من خط الإنتاج إلى مكتبنا. سنقوم بعد ذلك بمراجعة هذا المنتج وإصدار تقرير بالنتائج التي توصلنا إليها.	\$99.00
تحقق من ما قبل الشحن	نقوم بفحص المنتجات النهائية لطلبك في موقع المصنع. إن PSC هو ما نشير إليه عادةً بالفحص القياسي للمنتج.	\$299.00
فحص تحميل الحاويات	نحن نشرف على التحميل الاحترافي لبضائعك ونوثق العملية برمتها.	\$290.00

#### هذا السعر لا يشمل أي وسيلة نقل





ARABICACHINA
ADMINISTRATION
ARABICACHINA
Release date: 12/05/2022